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Kristiansund Idrettsråd
Protokoll fra Styremøte 11/2024

Sted: Tennisklubben (Julebord i etterkant)

Dato: 28. november 2024, 18:30

Deltakere: Henning Meese (styrets leder), Britt Engvig Hjelle (styremedlem), Erik Rognskaug
(styremedlem), Linda Myrset Dønnem (styremedlem), Ståle Bårdset (styremedlem), Marius
Ringstad (observatør), Oliver Fure Skarvøy (observatør), Per Inge Storvik (observatør) og
Marianne Misund

Deltok ikke: Tron Ivar Kjønnø (styrets nestleder) og Daniel Jose Haavin (styremedlem)

Møteleder: Henning Meese

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et møte.

1. Administrativ orientering

Orgbrain:
Marianne følger opp orgbrain etter hvert møte. Inntil videre gjennomfører vi ikke signering av protokoll som egen
sak da dette kan følges opp mellom møtene. Det er laget en mappestruktur i systemets datarom der vi
oppdaterer med idrettsrådets offisielle dokumenter og arbeidsdokumenter. 

Hjemmeside og sosiale medier
Hjemmeside er etablert og vi må prøve å være gode på å lage saker som kan være både relevant og nyttig for
idrettslagene og andre interessenter. Siden vil også inneholde formell og statisk informasjon som kan søkes opp
ved behov. Ny lovnorm er vedtatt av idrettsrådet og skal også legges ut her i digital form. Den  gjør seg imidlertid
litt vanskelig i utskriftsformat. Marianne følger opp med idrettskretsen for evt alternative løsninger. 
Facebooksiden er også på plass og vi inviterer så mange som mulig til å like siden vår. 

LAM tilsagnsbrev
Det er sendt ut tilsagnsbrev for både LAM og ekstramidler. Det har gjennom mange år vært vanskelig for
klubbene å vite hva de ulike pengene fra NIF er, så en tydeliggjøring på dette er viktig. Vedtatt fordelingsnøkkel
er også beskrevet i brevet. 

Tilskuddsportalen
Vi har fått etablert bruker på tilskuddsportalen. Her har vi mulighet til å søke om midler dersom vi ønsker å
gjennomføre prosjekter. Det er også kommet en "konkurrent" til tilskuddsportalen. Denne kan være av interesse
men må komme noen tilbakemeldinger på bruken av denne før vi konkulderer for egen del. 

Nye ekstramidler
Regjeringen har bevilget nye 100 millioner kroner til barn og unge i idretten for å øke deltakelsen og redusere
kostnadene. Midlene skal spesielt støtte områder med lav inntekt. Disse midlene skal idrettsrådet fordele i løpet
av de første månedene i 2025. 

Dokumentet er signert med Orgbrain eSign
- en standard elektronisk signatur i samsvar
med EU-forordning 910/2014 (eIDAS).
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2. Orientering fra kommunen

Skriftlig svar fra kommunen på spørsmål om oppvarming av bane 7 og 8 på Atlanten Stadion:

"Torsdag 4. januar fikk ansatte opplæring og varmen ble slått på i løpebane 7 og 8. Det var minusgrader ut og
løpebanen var dekket med is og snø. Første døgnet ble det brukt 6000 kwh i oppvarming. Varmen stod på i 1
uke og i løpet av denne tiden gikk det med 34.000 kWh. Prisene for januar er ikke tilgjengelig ennå, men i
desember var prisen på fjernvarme pr kWh 1,38 kr. Med denne prisen som utgangspunkt, kostet det kr 46.920
kr i varme på løpebanene for Atlanten idrettspark. Dette er økte utgifter for Atlanten idrettspark som vi ikke har
dekning for i egen budsjettramme.  Saken om varme i løpebanen, ble behandlet i Bystyret i juni 2021. Der
kommer det frem i saksfremlegget at det ikke er økonomi til å drifte løpebanene med varme.
Prisen pr kwh i januar 2024 var 1,43,- (kr 48.620,-)"

I tillegg ble det muntlig formidlet i møtet at mange x-faktorer vil påvirke pris og at det derfor gjør det krevende å
fastsette dette nøyaktig. Anlegget er beregnet for å holde det telefritt og brøyting vil være en tilleggskostnad. Det
er likevel ønskelig å be om en mer detaljert kostnadsoversikt for å kunne være mer konkret i en evt forhandling
om ekstern finansiering. Per Inge følger opp dette. 

Status Braatthallen

Utestående fordringer i ferd med å hentes inn og 2024-regnskapet ser ut til å være i balanse. Det jobbes med å

få på plass permanent daglig leder i 100% stilling. Idrettsrådet ønsker at de deltar på styremøte 9. januar og Per

Inge kaller  inn Arild Owesen. Møre og Romsdal Idrettskrets har også meldt fra til styret i Braatthallen AS at de

ønsker å tilbakeføre sine aksjer i hallen. Saken følges også opp av jurist i Fylkeskommunen. 

Fritidskortet  

Det jobbes tverrfaglig med en løsning for fritidskortet som et kommunalt initiativ.

3. Fastsettelse av møteplan 1. halvår 2025

Styremøter
Styremøtene foreslås til følgende datoer  (med forbehold om justeringer ved behov) : 
09.01.2025
06.02.2025
20.03.2025
24.04.2025
15.05.2025
12.06.2025

Marianne kaller inn i orgbrain

Årsmøte:
05.06.2025 - Forslag på å gjennomføre dette på kantina til NEAS (Campus). Marianne følger opp booking av
lokaler.

Dialogmøte med klubbene
Gjennomføres som en innledende del av årsmøtet

Det må også planlegges møte med hovedutvalg i kommunen. Marianne og Per Inge følger opp dette og ser på
mulige datoer. 

4. Innspill på IL til å gjeste idrettsrådets møter samt prioritere rekkefølge av disse

Idrettrådet inviterer inn Fjellklubben til møtet i Januar. Utover dette inviteres relevante klubber inn løpende. Det
er interessant å få besøk av flere av de mindre klubbene som idrettsrådet ikke har like mye kontakt med i
hverdagen. Adm. prioriterer, men følgende klubber ble spilt inn som aktuelle
kandidater: Taekwondo/Kampsport, Fekteklubben, Hestesportklubben, Basket
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5. Orientering fra møtet med håndballforbundet

Mandag 11. november hadde Håndballforbundet region Nord invitert inn til møte. Deltakere på møtet var

ordfører, kommunedirektør, Dgl.leder ved Atlanten Idrettspark, representanter fra Kristiansund Håndballklubb,

Kulturavdelingen i kommunen, Idrettskretsen og Idrettsrådet. Tema for møtet var anlegg, frivillighet, utenforskap,

økonomi og klubbenes utfordringer i hverdagen

Idrettskretsen ønsket å dra fokuset over fra utfordringer i idretten og til hva idretten faktisk bidrar med i

samfunnet. Det var også bemerket at det i Kristiansund har vært jobbet godt med idretten i mange år.

Anleggsdekningen er relativt god selv om det er et etterslep på vedlikehold. 

Idrettsrådets rolle i denne sammenhengen er knyttet opp mot alle idretter, ikke bare håndball, og samarbeid blir

viktig fremover dersom vi skal lykkes i det arbeidet vi skal gjøre og det blir viktig å se på om vi kan bruke de

pengene som allerede går til idretten, på en enda bedre måte. 

6. Evt.

Mange kommunale lån innfris i tiden frem mot 2030. Det blir derfor viktig for idrettsrådet å jobbe strategisk i tiden

fremover med planer for å beholde pengene i systemet.

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

28. november 2024

Henning Meese

65f0141cab44dbed1010cf02

Britt Engvig Hjelle

661691f5302fca4e0ad62c1d

Erik Rognskaug

645e1121a9438666dd3fb4dc

Linda Myrset Dønnem

666aa163af175a5e84a5641d

Henning Meese

2024-12-06 08:36 UTC

65f0141cab44dbed1010cf02

Britt Engvig Hjelle

2024-12-06 08:44 UTC

661691f5302fca4e0ad62c1d

Erik Rognskaug

2024-12-05 16:24 UTC

645e1121a9438666dd3fb4dc

Linda Myrset Dønnem

2024-12-09 07:50 UTC

666aa163af175a5e84a5641d
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Ståle Bårdset

661691f4302fca4e0ad62bf1

Ståle Bårdset

2024-12-05 14:18 UTC

661691f4302fca4e0ad62bf1


